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ZAPISNIK 

SA 6. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
 

 
6. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 12. rujna 2019. (četvrtak), s početkom u 17:00 sati, u 
prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Mila Kožul, članica VMO 

 Saša Ujdurović, član VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 
 
Usvajanje zapisnika s 5. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 
DNEVNI RED 
 
 
 

1. Informacije sa sastanaka i ostale aktualnosti 
2. Dopisi građana 
3. Razno 
 
 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 



 

 

 
AD 1  
Marin Barać izvijestio je prisutne o održanom sastanku s Odjelom gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem, a vezano uz stavku prioriteta uređenja parka 
u ulici Ivana Lupisa te izgradnje trim staze. 
 

Zaključak: 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da ne odustaje od projekta 
već se traži potpuna uključenost u realizaciju projekta kao i izgradnju staze s tartanom. 
Vijeće je stava da traži kontrolu u realizaciji projekta. 
 
Vijeću su se obratili stanari Zvonimirove ulice. Imaju problema s pristupnim putem i zidom koji 
se nalazi ispred objekta. Predsjednik VMO Sveti Nikola, Marin Barać, obišao je teren i 
izvijestio Vijeće o situaciji 

 Vijeće shvaća problem stanara i pomoći će se u okviru svojih mogućnosti i 
nadležnosti. 
 
Dječji vrtić Krnjevo poslao je prijavu za uređenje parka te je dogovoreno da će se eko akcija 
održati između 28.09.2019. godine i 05.10.2019. godine. 

 Vijeće će podržati eko akciju. 
 
Vijećnik Ivica Dušić predložio je da se u komunalne prioritete uvrsti stavka (redni broj 75) 
tematsko uređenje parkova za djecu na području MO Sveti Nikola. Vijeće se dogovorilo da će 
Vijećnik Ivica Dušić kontaktirati  sa nadležnim službama grada Rijeke te u dogovoru s 
nadležnim službama napraviti dopis i projekciju ideje „Tematsko uređenje igrališta za djecu“. 

 Vijeće je jednoglasno prihvatilo predloženo. 
 
U prijedlogu prioriteta Vijeće je uvrstilo molbu građana za postavljanjem stola za stolni tenis u 
parku Crnčićeve ulice, ali u dogovoru s nadležnim službama se odustaje zbog buke koja 
nastaje pri korištenju stola za stolni tenis bez prethodne suglasnosti svih predstavnika stanara 
Crnčićeve ulice. 

 Vijeće se jednoglasno slaže da se odustane od postavljanja stola za stolni tenis 
u parku Crnčićeve ulice kod kućnih brojeva 4-10. 
 
Na svojoj 5. Sjednici VMO Sveti Nikola dogovorilo je da će se obaviti sastanci sa stanovnicima 
Medovićeve i Meštrovićeve ulice u svezi projekta preregulacije ulica. Marin Barać obavijestio 
je Vijeće kako su se rokovi morali pomaknuti radi problema na terenu. 

 Vijeće je informaciju primilo na znanje. 
 
Vijećnik Saša Ujdurović predložio je Vijeću da se u sklopu održavanja dana MO Sveti Nikola 
održi Pikado turnir u prostorijama MO Turnić 

 Vijeće je jednoglasno podržalo prijedlog te su spremni organizirati pikado turnir 
u sklopu dana MO Sveti Nikola i podržati pikadiste u zahtjevu. 
 
 

  AD 2 
Vijeću  se obratila stanarka zgrade Karasova 1 a u ime svih stanara .Žele uređenje okoliša                               
oko zgrade gdje se nalazi i park za djecu, parkiralište, šumarak. 
 
 Zaključak:     

 Vijeće će podržati stanare zgrade te će se u sklopu eko akcije čišćenja 
dječjeg vrtića Krnjevo,  akcija proširiti i na Karasovu 1. 
 
 



 

 

 
Vijeću se obratila stanarka ulice Meštrovićeva 24. Navodi da se u parku skupljaju 
alkoholičari. Budući da nema niti jedne kante za otpatke, plastične i staklene boce te 
ambalaža svih profila razbacana je unaokolo, te čini parkić nehigijenskim, a negdje i 
opasnim za igru djece. Drvena građa na konstrukciji za djecu dotrajala je i lomljiva, te djeci 
između dasaka upadaju noge, što je čini vrlo opasnom za igru. Navodi da pojedinačne 
dojave građana i vrlo niske kazne za remećenje javnog reda i mira ne odvraćaju te osobe 
da se skupljaju ispod  prozora. Radi se o ljudima (nisu stanovnici MO Sveti Nikola, dolaze 
pred obližnju trafostanicu/market Birota i u park autom) koji sa sobom imaju 'skakavce' i 
koji se u nekoliko navrata u alkoholnom deliriju tijekom noći prijete da će ga upotrijebiti. To 
nije ugodno slušati odraslima, a kamoli djeci koja uz to ponašanje također ne mogu 
spavati.  
Moli da se u parkić postavi kanta za otpatke te da se nadležne službe Grada upozori na 
stanje konstrukcije za djecu i da VMO uputi apel nadležnoj policijskoj postaji.  
 
Zaključak:  

 Vijeće shvaća problem stanara i pomoći će se u okviru svojih mogućnosti i 
nadležnosti. 
 
Stanari ulice Ivana Lupisa kućni broj 11 mole postavljanje kanti za otpad na južnom 
parkiralištu i postavljanje prometnog ogledala na dijelu ceste gdje se skreće lijevo. (slike u 
prilogu) zbog nepreglednosti zavoja. 

 Vijeće shvaća problem stanara i pomoći će se u okviru svojih mogućnosti i 
nadležnosti. 
 
Vijeću su se obratili stanovnici ulice G. Smolikara broj 14. Prilažu slike iz kojih je jasno 
vidljivo  da je veliki dio prilaza ulici kao i sama ulica, rasvjetna tijela, zidovi,telefonska 
instalacija, žice od struje, obrasli u korov. 

 Vijeće shvaća problem stanara i pomoći će se u okviru svojih mogućnosti i 
nadležnosti. 
 

Na adresi Crnčićeva 5, stanari u prizemlju toliko su zapustili vrt da se ostali stanari 
opravdano boje za svoje zdravlje. Raslinje je naraslo do prvog kata, na mjestima i do 
drugog. Mole pomoć VMO. 

 Vijeće shvaća problem stanara te će uputiti Dopis upravitelju zgrade pošto je 
to u njihovoj nadležnosti. 
 
AD 3 

Vijećnici Klaudio Lazarić i Ivica Dušić požalili su se na nikakvo ili jako loše obavljanje 
poslova nadležnih službi u ulici Ivana Lupisa. 
 
Zaključak: 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama s molbom za bolje i kvalitetnije 
rješavanje problema na terenu. 
 
Vijećnik Ivica Dušić prijavio je Vijeću da je u ulici J. Vahovića 9, šleper iskrcao balvane a 
samim prolaskom šlepera kroz ulicu oštećeno je drveće i voćke. 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
Vijećnik Ivica Dušić požalio se da ograda u ulici Ivekovićeva 5 nije dobro postavljena te 
moli da se problem riješi kako treba posebno radi sigurnosti djece i građana. 

 Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
 
 



 

 

 
Sjednica Vijeća je završila u 20:00 h 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice.   
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
 
               Miomira Milovanović 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 
           Marin Barać 
 
 

 

 
 
 

 


